
                  Valtuustoaloite  

 

Kuntamme markkinointi koskien tonttien myyntiä  ja  
kiinteistöjen kaupallista kehittämistä on positiivisesti 
kiihtynyt kehityspäällikön astuessa virkaan viimevuoden 
lopulla. Kuntamme väkiluku on saatava nousuun. 

Kuitenkin olemme saaneet huomata että vuoropäivähoitoa 
emme ole ottaneet takaisin käyttöön vaan se on järjestetty 
ostopalveluna Hollolan kunnalta. 

Meidän on otettava tuo palvelu takaisin käyttöön ja näin 
saisimme perheitä.,vuorotyössä olevia uusia kuntalaisia 
muuttamaan kuntaamme.Palvelut joka saralla on oltava 
kunnossa..,myös varhaiskasvatuksen osalta. 
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